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Abstract (en)
[origin: CN115748378A] The invention relates to a screed arrangement (4) for a road paver (1), comprising a base screed, a first extension screed
(5) and a second extension screed (6), the first and second extension screed (5, 6) being arranged in front of the base screed (7) in a traction
direction (Z) of the screed arrangement (4) and being movable relative to the base screed (7) transversely to the traction direction (Z), wherein at
least one of the two extension screeds (5, 6) comprises a material deflection member (10, 10 '') configured to move paving material transversely to
the traction direction (Z) of the screed arrangement (4) when the extension screed (5, 6) is stationary relative to the base screed (7), and wherein the
first extension screed (5) comprises a material deflection member (10, 10 '') configured to move paving material transversely to the traction direction
(Z) of the screed arrangement (4) when the extension screed (5, 6) is stationary relative to the base screed (7). Wherein the second extension
screed (6) is positioned further away from the base screed (7) than the first extension screed (5) in the traction direction (Z).

Abstract (de)
Bohlenanordnung (4) für einen Straßenfertiger (1) mit einer Grundbohle, einer ersten Ausziehbohle (5) und einer zweiten Ausziehbohle (6),
wobei die erste Ausziehbohle (5) und die zweite Ausziehbohle (6) in einer Zugrichtung (Z) der Bohlenanordnung (4) vor der Grundbohle (7)
angeordnet und quer zur Zugrichtung (Z) relativ zur Grundbohle (7) bewegbar sind, wobei zumindest eine der beiden Ausziehbohlen (5, 6) ein
Materialabweiseglied (10, 10") aufweist, das dazu konfiguriert ist, Einbaumaterial quer zu einer Zugrichtung (Z) der Bohlenanordnung (4) zu
verlagern, wenn die Ausziehbohle (5, 6) stationär relativ zur Grundbohle (7) ist, wobei die erste Ausziehbohle (5) das Materialabweiseglied (10, 10")
aufweist, wobei die zweite Ausziehbohle (6) in Zugrichtung (Z) weiter von der Grundbohle (7) entfernt positioniert ist als die erste Ausziehbohle (5).
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